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Motie vreemd aan de orde aanpak huisvesting arbeidsmigranten 
 
 
 
Mevrouw de voorzitter, 
 
De VVD neemt wederom het initiatief om dit steeds groter wordende probleem op de agenda te 
zetten. De afgelopen 5 jaar heeft de VVD Loon op Zand om actie gevraagd voor wat betreft 
arbeidsmigranten en ik neem jullie toch even mee in dat proces. 
 
De VVD heeft gevraagd om overlast veroorzakende en criminele arbeidsmigranten aan te pakken en 
te weren uit onze gemeente, daarvoor kregen wij in dit huis geen steun en medewerking. We hebben 
gevraagd om de grootschalige huisvesting van arbeidsmigranten op vakantieparken niet toe te staan 
in onze gemeente en ook daarvoor kregen wij in eerste instantie geen steun in dit huis. Wij hebben 
gevraagd om het in regionaal verband op te pakken en daarvoor hebben wij raad brede steun 
gekregen. Tenslotte hebben wij net voor de verkiezingen het probleem aangekaart en hebben wij raad 
breed met elkaar afgesproken dat er een einde moet komen aan de huisvesting van de 
arbeidsmigranten op vakantieparken.  
 
En dan voorzitter dan wordt je als fractie benaderd door verschillende mensen in onze dorpen. Je gaat 
met hen in gesprek en al snel blijkt dat op verschillende locaties in onze dorpen veel arbeidsmigranten 
in woningen worden gestapeld en als je dan met inwoners praat krijg je al snel een beeld hoe dat er in 
de praktijk aan toe gaat.  
 
Het is 4 uur in de middag, er komt weer een busje en 8 van de 10 buren gaan werken. De overige 2 
blijven thuis en één van gaat buiten op het pleintje zitten bellen met een fles drank in de hand. Het is 
snachts half 4 de buren worden weer thuis gebracht en gaan 1 voor 1 douchen en praten de dag na. 
Voorzitter je zou maar buren zijn van zo'n woning, de levensstijl van deze mensen is compleet anders 
en je eigen woongenot is naar de knoppen. Daarnaast investeren zij niet in hun buurtgenoten, want na 
3 maanden gaan zij weer. En wat ik hier nu net vertel is nog een positief verhaal, er zijn ook genoeg 
woningen waar de politie wekelijks te vinden is in verband met overlast. Je zou er maar buren van zijn. 
In onze dorpen hoor je met plezier te wonen en zorg je voor elkaar en dit soort negatieve 
ontwikkelingen, helpen dat om zeep en dat voorzitter dat is de reden waarom wij dit op de agenda 
plaatsen 
 
Als je dan onderzoek doet dan zie je dat veel gemeentes in Nederland vorig jaar of twee jaar geleden 
actie hebben ondernomen. Zelfs de tweede kamer stelt vragen over deze situaties en wat heeft onze 
gemeente gedaan? En wat heeft onze regio Hart van Brabant gedaan voorzitter. Iedereen schuift dit 
probleem voor zich uit. Wat onze fractie betreft is het tijd voor actie en dat willen wij bekrachtigen met 
onze motie.  
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